
 

Schriftelijke vragen JA21 

 

1. https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/311734/zeewolde-koopt-twee-boerenerven-om-

stikstofrechten 

2. https://pubblestorage.blob.core.windows.net/39aff116/customer/embed/2022/8/aefad142-

f303-4ac3-a93a-e36f596d32f2.pdf 

 

 

Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter van Provinciale Staten,  
 

Onderwerp: Schriftelijke vragen inzake stikstof: PAS melders & 
verzoeken nieuwe natuur door natuurorganisaties. 

 
Datum: 1 december 2022   
  

Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie 
van JA21 de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde 
Staten over stikstof: PAS melders & verzoeken nieuwe natuur door 
natuurorganisaties 
 
De gemeente Zeewolde heeft twee erven van veeboeren met een 'behoorlijk 
aantal stikstofrechten' aangekocht volgens Omroep Flevoland (1). De gemeente 
wil met deze 'behoorlijk aantal stikstofrechten' het industrieterrein Trekkersveld IV 
uitbreiden. Verder zou er ook nog stikstofruimte over zijn voor woningbouw in de 
Polderwijk. 
 
1. Hoeveel stikstofrechten is dat 'behoorlijk aantal stikstofrechten' dat de 

gemeente Zeewolde heeft aangekocht? Kan het college van Gedeputeerde 
Staten delen met de Provinciale Staten?  

2. Was de Provincie Flevoland op de hoogte van de aankoop door de Gemeente 
Zeewolde? 

 
Het overheersende verhaal dat als een rode lijn de stikstofcrisis doorkruist is dat 
het slecht gaat met de natuur. Aan de ene kant staan PAS-melders. 
Boerengezinnen die te goeder trouw hebben gehandeld en tot op heden geen 
enkele rechtszekerheid hebben door onzorgvuldig handelen van de wetgever. 
Deze PAS-melders zullen bij het vergunnen geen beslag nemen op nieuwe ruimte. 
Daartegenover staat ruimte met gecultiveerde natuur dat wordt getransformeerd 
naar straten vol bakstenen en wijken vol metalen bedrijfshallen of zelfs energie 
grootgebruikers (i.e. datacentra).  
 
3. Welke bestemming van de opgekochte stikstofruimte is beter te verzoenen met 

het paradigma van de overheid dat het slecht gaat met de natuur? Het 
vergunnen van huidige bestaande activiteiten van boerengezinnen of het 
vergunnen van nieuwe bouwactiviteiten waardoor gecultiveerde natuur verloren 
gaat ten koste van baksteen, staal en beton?  

 
Op pagina 10 van de Flevolandse Aanpak Stikstof staat het volgende:  
 
“Hiervoor hanteren we de volgende prioritering: als eerste projecten van groot 
provinciaal belang, ten tweede ‘voorfnanciering’ van ruimte voor PASmelders 
(mochten wij in bepaalde situaties sneller ruimte beschikbaar hebben dan het Rijk), 
ten derde alle overige mogelijke activiteiten.” 
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4. Zijn de uitbreiding van Trekkersveld IV en uitbreiding van woningbouw in de 
Polderwijk “van groot provinciaal belang”?  
 

In een brief (onderwerp: verzoek aanpassing stikstofbeleid / datum 5 augustus 
2022) van de gemeente Zeewolde aan het college van Gedeputeerde Staten 
schrijft de Gemeente Zeewolde, na een alinea vol lofzang over de agrarische 
sector van Zeewolde en Flevoland, over de rechtsonzekerheid voor PAS-melders 
wegnemen. De gemeente Zeewolde ziet daarin een rol voor u als provinciaal 
bestuur.  
 
5. Welke rol ziet het college van Gedeputeerde Staten zelf als provinciaal bestuur 

in relatie tot de brief van de gemeente Zeewolde?  
6. Is het college van Gedeputeerde Staten met de fractie van JA21 eens dat een 

essentie van de kamerbrieven van het kabinet (vrijdag 25 november 2022) is 
dat alle stikstofruimte eerst aan de provincie moet worden aangeboden? Zo 
nee, waarom niet? 

7. Is dat het geval geweest bij deze casus in Zeewolde? 
8. Hoe kijkt het college van Gedeputeerde Staten tegen, enerzijds de inhoud van 

de brief vol lofzang voor de agrarische sector door de gemeente Zeewolde, en 
anderzijds het handelen en voornemen van de gemeente Zeewolde om 
vrijgekomen stikstofruimte niet beschikbaar te stellen aan de agrische sector in 
het algemeen en PAS-melders in het bijzonder?  

 
De brief van de gemente Zeewolde eindigt met een paragraaf “Bied boeren 
perspectief”.  
 
9. Hoe ziet de Provincie de taak van het legaliseren van PAS-melders voor zich 

als gemeenten (en het Rijk) zelf de stikstofruimte-markt op gaan om hun eigen 
(grote) belangen en overige activiteiten te vergunnen alvorens de PAS-melders 
te vergunnen?  

10. Welke rol kan het college van Gedeputeerde Staten aannemen om de 
gemeente Zeewolde te overtuigen daad bij hun eigen woord te voegen door 
PAS melders perspectief te bieden met de 'behoorlijk aantal stikstofrechten' 
aangekocht door de Gemeente Zeewolde?  

 
 
 
 
 
Namens de fractie van JA21, 
 
Niek Beenen 
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